
 

ÅRSMELDING – DNT ODAL HYTTEKOMITÉEN 2021 

GRUPPAS SAMMENSETNING 

Leder: Knut Lysell 

Medlemmer: Sonja Bjørklund 

                         Ragnhild Langbakk 

                         Lene Solvang 

                          

MØTER OG SAKER 

Gruppa har hatt 1 digitalt møte. Det har vært telefonisk og digital kontakt i enkeltsaker når det har 

vært nødvendig. Koronarestriksjonene har preget året. Det ble i 2020 satt opp plakater ved hyttene 

de besøkende måtte forholde seg til. Plakatene hang også oppe i hele 2021. Dette ble også formidlet 

på våre digitale plattformer. Reglene var laget iht. retningslinjene fra FHI og DNT sentralt. 

HYTTENE   

I 2021 har vi hatt 34 protokollførte overnattingsdøgn på DNT Odal sine 2 hytter. 

Overnattingsdøgnene fordeler seg slik:  

• Karterud 22 (+ 2 protokollførte dagsbesøk)  

• Bergersætra 12 

 

Det er lagt ned 230 dugnadstimer på hyttene i 2020. Dugnadstimene fordeler seg slik: 

• Karterud – 200 

• Bergersætra - 30 

 

Bergersætra 

Vårdugnaden besto i å vaske rundt i hytta. I tillegg ble dør og vinduskarmene malt. Som vanlig består 

vår- og høstdugnaden i å vaske hytta. På høstdugnaden ble også stinettet og tunet ryddet for 

småkratt og kvister. Det er brukt mye tid på å tette hytta mot museinvasjon. Siste inspeksjonene 

viser at vi har lyktes med å holde musa ute. En befaring ble gjort med Frode og Freddy Moss. Hytta 

har tydelige setningsskader i den gamle delen i øst. Dette skyldes råte i østveggen. Freddy skal søke 

om kulturmidler som skal gå til utbedring av skadene. Det planlagte arbeidet vil ta til i løpet av 

sommeren 2022.  

 

Karterud 

Det er blitt kjøpt inn materialer fra Bygger’n for reparasjon av taket på de 2 nyeste gapahukene. Vi 

fikk materialene billig da det var returvare til halv pris. Arbeidet gjøres av elever ved Glommasvingen 

skole. De har revet det råtne undertaket og lagt nytt undertak på begge gapahukene. På den ene rakk 

de også å legge shingeltak før snøen kom. Shingelen fikk vi av Isola i 2020. Den andre gapahuken er 

det lagt en midlertidig presenning over undertaket. Arbeidet med gapahukene blir ferdigstilt i løpet 

av kommende sommer. Den eldste gapahuken har tak av bølgeblikk og er tett.  

Sør-Odal kommune er kontaktet om kjøring av grus inn til Karterud. Det har også vært befaring med 

karer fra driftsavdelingen i samme ærend. Etter at det er brukt en god del tid for å legge forholdene 

til rette for kjøring av kommunens traktor inn til Karterud kan det kjøres inn grus i løpet av 

sommeren. Som på Bergersætra er det lagt ned en formidabel innsats for å unngå å få mus inn 

hovedhuset. Dette har vi lyktes med.  



 

 

Annet 

Det har vært stille omkring Toerkoia som ligger i kommunedelet mellom Nord-Odal og Sør-Odal. 

Dette er en hytte som vi kan få leie gratis på en langtidskontrakt på lik linje med Karterud.  

Det kan bli aktuelt å ta opp igjen dialogen med Sør-Odal kommune. 

 

Lene Solvang har hatt dialog med kommunene om dagsturhytter. Det er en spennende nyvinning 

hvor hver kommune får sin egen enkle hytte til bruk for allmennheten. Sparebankstiftelsen Hedmark 

og Sparebankstiftelsen DNB har bevilget 14,3 millioner kroner til prosjektet. Det innebærer en 

finansiering på 300 000 kroner per hytte. Det er kommunen som er eier av prosjektet, men DNT Odal 

er behjelpelig med dugnadsinnsats om det kreves. Prosjektet er foreløpig lagt på is av begge 

kommunene. 

 

BRUK AV ØKONOMISKE MIDLER 

Den største utgiftsposten har vært kjøp av materialer til gapahukene fra Bygger’n (I underkant av 

12.000). Vi har også fått penger (20.000,-) fra Odal Sparebank som er gått til innkjøp av 4 kanoer til 

Karterud.    

 

HVA HAR VI LYKTES MED I ÅRET SOM HAR GÅTT 

• Det er gjort mye dugnadsarbeid på Karterud.  

• Vi har engasjert elever og lærere ved Glommasvingen. De har tatt eierskap til Karterud. 

• Vi har hatt god dialog med grupper som bruker Karterud i undervisningsøyemed. 

OPPGAVER Å JOBBE VIDERE MED 

•  Ønsker et tettere samarbeid skoler. Vi har allerede et rom med undervisningsmateriell på 

Karterud. Dette kan fornyes og supplementers med nytt utstyr i samarbeid med skolene. 

• Vi ønsker å involvere Sør-Odal kommune med oppgradering av K. mer enn de er i dag. 

• Styret kom et ønske om faste sengeplasser i hovedhuset på Karterud. Dette må vi se 

nærmere på. 

• Det er ønske om å knytte Bergersætra tetter opp mot omkringliggende stier og lage en 

rundtur man kan gå.  

• Engasjere flere i DNT Odal til å delta i dugnadsarbeidet. Datoer for dugnader er trykt i 

kalenderen. Det er 4 dugnader i året. Det må gå an for alle i styret til å sette av i hvert fall en 

datoene for dugnadsarbeid på en av hyttene i frivillighetens år.        

 

 

Knut Lysell 

 

Leder hyttekomitéen 

 

  

     

   


